

François LAJEUNESSE
Senior Legal Counsel
BCE Inc. / Bell Canada
Tel: 514-870-5162
francois.lajeunesse@bell.ca

François Lajeunesse is Senior Legal Counsel for Bell Canada and BCE Inc., practising in the areas of commercial law, IT law and intellectual property. As such, he provides legal services in those areas in connection with various commercial transactions and other legal matters for BCE Inc. and its affiliates, including in connection with technology procurement, IP licensing and technology transfers.

François LAJEUNESSE
Conseiller juridique principal
BCE Inc. / Bell Canada
Tél. : (514) 870-5162
francois.lajeunesse@bell.ca

François Lajeunesse est conseiller juridique principal pour Bell Canada et BCE Inc. À ce titre, il agit comme conseiller juridique dans des domaines reliés au droit commercial, au droit des technologies de l'information et à la propriété intellectuelle pour BCE Inc. et ses compagnies affiliées, notamment en matière d'acquisition de technologies, d'octroi de licences et de transfert de technologies.